
 
 

 

Αθήνα, 04 Οκτωβρίου 2021 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

προς τον υπουργό Υγείας 

 

ΘΕΜΑ: «Παράταση μετακινήσεων ιατρικού προσωπικού από ΚΥ σε Νοσοκομεία» 

 

Αναπάντητη παραμένει η ερώτηση υπ’ αριθ. Πρωτ. 7890/09-07-2021 σχετικά με τις 

μετακινήσεις του ιατρικού προσωπικού από Κέντρα Υγείας (ΚΥ) σε Νοσοκομεία, σύμφωνα με 

έγγραφο της 6ης ΥΠΕ. Όπως είχαμε τονίσει, η συγκεκριμένη απόφαση δημιουργούσε και 

εξακολουθεί να δημιουργεί μεγάλα προβλήματα στη λειτουργία των ΚΥ, τα οποία στερούνται 

τις υπηρεσίες πολλών ιατρών εδώ και μήνες. Μετά από πρόσφατη συνάντηση με 

εκπροσώπους του ΔΣ του Σωματείου Γενικών Ιατρών ΕΣΥ Ιωαννίνων, ενημερωθήκαμε για 

επιπλέον ζητήματα του κλάδου, όπως τη μη-αποζημίωση της απογευματινής εργασίας στα 

εμβολιαστικά κέντρα των ΚΥ, πλην Σαββάτων και αργιών, καθώς και για νέο έγγραφο της 6ης 

ΥΠΕ με αριθμ. πρωτ. 53075/07-09-2021, το οποίο προβλέπει παράταση πάσης φύσεως 

προσωπικού των Φορέων Παροχής Υπηρεσιών Υγείας έως 31-12-2021. Η Πρωτοβάθμια 

Φροντίδα υγείας (ΠΦΥ) έχει πληγεί σε μεγάλο βαθμό εδώ και πολύ καιρό, καθότι οι πολλές 

μετακινήσεις ιατρών από ΚΥ σε Νοσοκομεία για την κάλυψη αναγκών της πανδημίας έχει 

αφήσει με ελάχιστο προσωπικό τις μονάδες ΠΦΥ, οι οποίες στον Νομό Ιωαννίνων καλούνται 

να ανταπεξέλθουν σε πολύ δύσκολες και εξαντλητικές συνθήκες. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος υπουργός: 

 

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί ώστε οι ιατροί των ΚΥ να επιστρέψουν 

στις οργανικές τους θέσεις; Θα λάβει μέτρα ώστε τα ΚΥ να μπορέσουν να 

καλύψουν τις αυξημένες ανάγκες του πληθυσμού; 

2. Πρόκειται να αξιοποιηθούν οι μονάδες ΠΦΥ στην αντιμετώπιση της πανδημίας 

και στους εμβολιασμούς των κατοίκων απομακρυσμένων περιοχών; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

Τζούφη Μερόπη 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

24

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/10/2021

Ώρα κατάθεσης:

12:34'




